
Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

Rady Gminy w Przewozie  

w dniu 14 czerwca 2021 r.  

 Przewodniczący rozpoczął posiedzenie o godzinie 9.02. Komisja zebrała się w pełnym 

składzie. 

Pkt 1. Omówienie projektów uchwał. 

a) Projekt w sprawie udzielenia wójtowi wotum zaufania. 

Raport o stanie gminy został przedłożony radnym w ustawowym terminie. Debata nad 

raportem odbędzie się na sesji.  

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.  

b) Projekt w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 r. 

Projekt przedstawiła pani skarbnik. Komisja po analizie sprawozdań na 

wcześniejszym posiedzeniu wydała opinię pozytywną. Projekt został przyjęty przez komisję 

jednogłośnie.  

c) Projekt w sprawie absolutorium. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

d) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/192/2013 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 21 października 2013 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu cmentarzy 

komunalnych na terenie Gminy Przewóz. 

W Regulaminie zmienia się jedynie dane adresowe zarządcy cmentarzy komunalnych 

w związku z likwidacją ZGK.  

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.  

Wójt poinformował, że planuje postawić nowe tablice informacyjne na każdym 

z cmentarzy na terenie gminy, na których będzie wywieszony regulamin i inne niezbędne 

informacje. Przygotowywana jest dokumentacja na budowę alejek na cmentarzu w Piotrowie 

i Przewozie.  

Radny Marian Kutasiewicz zgłosił, że na cmentarzu w Przewozie jest bardzo słabe 

ciśnienie wody. 

e) Projekt w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej do kategorii dróg gminnych. 

Projekt w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej do kategorii dróg gminnych został 

przygotowany ze względu na konieczność upublicznienia drogi wewnętrznej przebiegającej 

przez działkę 353 na ul. Spacerowej w Przewozie, celem uniknięcia likwidacji znajdującego 



się tam przejazdu kolejowo-drogowego stanowiącego dojazd do działki, na której 

zlokalizowany jest budynek po byłym zakładzie drzewnym.  

 Komisja przyjęła projekt jednogłośnie 

f) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/108/2020 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2020 r. 

Projekt przedstawiła z uzasadnieniem pani skarbnik.  

Dochody należało zwiększyć ze względu na otrzymaną dotację na remont kuchni 

w szkole w Przewozie w kwocie 80.000,00 zł, dotację na utrzymanie punktu szczepień 

w kwocie 6.500,00 zł, dotację celowa na zadanie inwestycyjne – budowa boiska 

wielofunkcyjnego w kwocie 66.000,00 zł  

Wydatki natomiast należało zwiększyć m.in. ze względu na dofinansowanie zakupu 

samochodu strażackiego dla OSP Piotrów w kwocie 350.000,00 zł, zakup umundurowania dla 

nowych członków OSP w Przewozie w kwocie 8.200,00 zł, zakup pieca c.o. do budynku 

ośrodka zdrowia w kwocie 32.000,00 zł.  

Wójt poinformował, że nieruchomość znajdująca się w centrum Przewozu została już 

własnością gminy i będzie przeprowadzana rozbiórka znajdującego się tam obiektu. 

W przyszłości jest plan wybudowania na tej działce nowego budynku przedszkola ponieważ 

na daną chwilę już brakuje miejsc, aby przyjmować nowe dzieci. Jest plan na przeniesienie 

oddziału dzieci 6-letnich do budynku szkoły, ale to też wymaga czasu bo należy zachować 

procedury. Najprawdopodobniej zostaną wydłużone godziny pracy oddziału przedszkolnego 

przy szkole w Piotrowie, aby rodzice mogli zostawiać tam dzieci na takich samych zasadach 

jak w przedszkolu w Przewozie.  

Pkt 2. Sprawy różne. 

Wójt odczytał pismo Starosty Żarskiego z prośbą o dofinansowanie budowy drogi 

powiatowej w Mielnie. Jednak wskazana w piśmie kwota znacznie przekracza możliwości 

finansowe gminy.  

Kolejne pismo przesłał Zarząd Szpitala na Wyspie w Żarach z prośba o pomoc 

finansowa przy zakupie ambulansu.  

Wójt poinformował, że choć gmina ma plany na realizację wielu swoich inwestycji to 

jednak postara się wygospodarować w miarę możliwości środki finansowe i wesprzeć obydwa 

przedsięwzięcia.  

Pojawiła się też informacja, że będzie możliwość kupna nieruchomości 

z zabudowaniami na ul. Kolejowej w Przewozie od SUR. Według wójta byłoby to dobre 



miejsce na bazę dla sprzętu i pojazdów, które teraz są trzymane na placu targowym. Jednak 

wszystko będzie uzależnione od ceny i stanu technicznego budynków.  

Przewodniczący zakończył posiedzenie o godzinie 9.47. 
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